

# STEER CLEAR! DETROIT RIVER EXCLUSION ZONE

# ATTENTION! ZONE D'EXCLUSION DE LA RIVIÈRE DÉTROT

Construction of the Gordie Howe International Bridge is underway along the Detroit River shoreline. The exclusion zone is in place to keep you safe. Entering the exclusion zone would result in up to \$500 in fines.

La construction du Pont international Gordie Howe est en cours le long de la rive de la rivière Détroit. Cette zone d'exclusion est en place pour votre sécurité. Entrer dans la zone d'exclusion est passible d'une amende pouvant aller jusqu'à 500 \$.



For more information, please visit [www.gordiehoweinternationalbridge.com](http://www.gordiehoweinternationalbridge.com) or contact the project team at 1-844-322-1773 or by email at [info@wdbriidge.com](mailto:info@wdbriidge.com)

Pour plus de détails, veuillez consulter le site [www.gordiehoweinternationalbridge.com](http://www.gordiehoweinternationalbridge.com) ou contacter l'équipe du projet au 1 844 322-1773 ou par courriel à [info@wdbriidge.com](mailto:info@wdbriidge.com)